
Zpráva revizní komise HSC Moravia z. s. za rok 2023 
Revizní komise HSC Moravia provedla revizi účetnictví a vybraných klíčových procesů klubu za 
rok 2023. Kontrola proběhla v souladu se standardními postupy a zaměřila se zejména na 
správnost účetních záznamů a hospodářskou stabilitu spolku. 

Hospodářská situace 
Po důkladné revizi můžeme potvrdit, že účetnictví spolku bylo vedeno řádně a v souladu 
s platnými předpisy. Všechny finanční operace byly transparentní a odpovídají běžné praxi 
v neziskovém sektoru. Klub v roce 2023 dosáhl celkových příjmů ve výši 2 145 000 Kč, přičemž 
kladný hospodářský výsledek činil 52 000 Kč. Tento výsledek dokládá odpovědné a efektivní 
hospodaření s dostupnými zdroji, včetně využití dotací a dalších příspěvků. 

Dotace a dary opět hrály klíčovou roli při financování aktivit klubu, což umožnilo zajištění všech 
naplánovaných akcí a projektů. Zároveň je nutné ocenit pečlivý přístup k řízení nákladů, které 
byly v souladu s rozpočtovým plánem. 

Úspěchy klubu 
HSC Moravia se v roce 2023 podařilo vytvořit dvě stálá pracovní místa pro osoby 
s hendikepem, což považujeme za významný krok k zajištění dlouhodobému rozvoji klubu. 
Sportovci klubu se navíc úspěšně zúčastnili řady domácích i mezinárodních soutěží, čímž dále 
reprezentovali klub a plnili základní úlohu spolku. 

Oblasti ke zlepšení 
Revizní komise identifikovala několik oblastí, které by mohly být dále rozvinuty: 

1. Rezervní fond: Vzhledem k dosavadním pozitivním výsledkům v hospodaření by bylo 
vhodné zvážit vytvoření rezervního fondu, který by sloužil jako finanční pojistka pro 
nepředvídatelné výdaje nebo krizové situace. 

2. Efektivita provozních nákladů: Doporučujeme důkladnější posouzení provozních 
nákladů, zejména těch spojených s vlastnictvím dopravního prostředku. Je vhodné 
znovu zvážit, zda by jednorázový pronájem nebyl finančně výhodnější alternativou. 

Závěr 
Revizní komise oceňuje úsilí všech, kteří se podíleli na činnosti HSC Moravia v roce 2023. 
Spolek si i nadále zachovává stabilní hospodářskou situaci a úspěšně naplňuje své poslání. 
Věříme, že v příštím roce bude možné pokračovat v dosavadním růstu a zároveň hledat nové 
příležitosti pro zlepšení. 

 

V Ostravě dne 11.09.2024 

 

Ing. Matěj Ostárek 
předseda Revizní komise 


